



East China
Normal
University

上海市政府 外国留学生奖学金

简介

上海市政府外国留学生奖学金设立于2006年，目的是为了进一步推动上海市外国留学生教育事业的发展，支持和鼓励更多的外国优秀学生、学者来上海这座国际大都市学习。

奖学金内容

免交学费、基本教材费、住宿费，提供重大疾病与意外事故保险，按月发给奖学金生活费。

申请步骤



请登录<http://lxs.ecnu.edu.cn>了解详细信息。

Please visit <http://lxs.ecnu.edu.cn> for details.

申请截止时间

2015年5月15日止



联系地址

中国上海市中山北路
3663号，物理楼236室
邮编200062，华东师范大学
留学生办公室
联系电话：86-21-6223 3283
传真：86-21-6223 8352
邮箱：jxj@gec.ecnu.edu.cn

申请条件

- 申请人须拥有外国国籍。
- 申请攻读本科者，须高中毕业，年龄一般不超过25岁。
- 申请攻读硕士学位者，须已获得学士学位，年龄一般不超过35岁。
- 申请攻读博士学位者，须已获得硕士学位，年龄一般不超过40岁。

1. 《A类奖学金申请表》，用中文或英文填写；
2. 经过公证的最高学历证明。如申请人为在校学生，需另外提交本人就读学校出具的在学证明(获得证书后需补交)。非中、英文本需附上经公证的相应的中文或英文的译文；
3. 学习成绩单。非中、英文本需附上经公证的中文或英文的译文；
4. 来华学习和研究计划(不少于1000字)，用中文或英文书写；
5. 汉语水平考试证书(复印件)；
6. 两名教授或副教授的推荐信，用中文或英文书写；
7. 健康证明(复印件)。
8. 材料受理费¥400元(汇款¥400或\$80均可，
并将汇款凭证与申请材料一同寄到。)

注：不受理申请材料传真件；申请材料不全者，不予受理；无论申请人是否被录取，上述申请材料恕不退还。





East China
Normal
University

SHANGHAI

Government Scholarship

Introduction

Shanghai Municipal Government Scholarship was established in 2006 with the aims to enhance the development of international student education in Shanghai and encourage more and more outstanding international students and scholars to ECNU.

Scholarship Coverage

Exempt from tuition fee, fee for basic learning materials, and accommodation on campus; provide insurance for major diseases & accidents and monthly allowance.

Application

1. apply online at <http://www.study-shanghai.org>
2. Mail application documents to ECNU and pay processing fee
3. Check the list of recipients online at <http://lxs.ecnu.edu.cn>

请登录<http://lxs.ecnu.edu.cn>了解详细信息。

Please visit <http://lxs.ecnu.edu.cn> for details.

Application Deadline

The end of May 15, 2015



Contact Us

Internationals
Students Office, ECNU
Add: Room 236, Physics Building,
East China Normal University,
3663 North Zhongshan Road,
Shanghai 200062, China
Tel: +86-21-6223 3283
Fax: +86-21-6223 8352
Email: jxj@gec.ecnu.edu.cn

Categories & Applicants

- Applicants must be non-Chinese citizens.
- Applicants for undergraduate program must have high school diploma and be under 25.
- Applicants for master's program must have bachelor's degree and be under 35.
- Applicants for doctoral program must have master's degree and be under 40.

1. Application Form for Type A Scholarship (filled in Chinese or English). You must register and apply online at www.study-shanghai.org (the agency code of ECNU is 10269), and then print it out.
2. Highest diploma (notarized photocopy): If applicants are university students, they should also provide studying certificates from their university. Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized translations in Chinese or English.
3. Academic transcripts (notarized photocopy): Transcripts in languages other than Chinese or English must be attached with notarized translations in Chinese or English.
4. A study or research plan. All applicants are required to submit a study or research plan. It must be in Chinese or in English and no less than 1000 words.
5. HSK (the Chinese Proficiency Test) Certificate. It is not required if the courses are taught in English. Applicants for Music major and Fine Arts must submit their own works.
6. Recommendation letters: Applicants must submit two letters of recommendation in Chinese or English by professors or associate professors.
7. Health certificate (photocopy).
8. RMB400 or USD80. You can either pay cash or transfer it to our bank account.

* Application documents sent by email or fax are not accepted.

* Application documents will not be returned whether the applicants are admitted by ECNU or not.

